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A Széchenyi István Egyetem Hallgatói Önkormányzata (HÖK) elsősorban érdekképviseleti 

szervezet, de minden szemeszterben egy rendkívüli fontosságú, nagy precizitást és 

felelősséget igénylő feladatot is ellát: a hallgatói ösztöndíjak és támogatások meghatározását. 

A hallgatóknak járó állami támogatások kezelése rengeteg időráfordítást és több szervezet 

együttműködését igényli. Az ösztöndíjak meghatározásához ismerni kell minden hallgató 

tanulmányi átlagát, amit a Tanulmányi Osztály tud biztosítani. A HÖK-ben minden félévben 

több száz hallgatói képviselő munkája járul hozzá a hallgatók szociális rászorultságának 

megállapításához, a lakhatási támogatásra jogosultak körét pedig az Egyetemi Kollégium 

együttműködésével lehet kialakítani – és a felsoroltak csak a támogatások egy részét adják. 

A hallgatói juttatások kezelése és adminisztrálása a félév teljes időszakán átívelő folyamat, 

melynek kivitelezése a megfelelő informatikai infrastruktúra nélkül ma már elképzelhetetlen 

feladat. 

A jelenleg használt szoftver a felsőoktatás átalakulásával, a jogszabályi háttér változásával 

alkalmatlanná vált a feladatok ellátására. A HÖK igényei is megváltoztak: a korábban 

többnyire csak adatrögzítésre használt alkalmazást, Információs Rendszerrel kívánják 

felváltani, mellyel a hallgatóknak nyújtott szolgáltatások körét is bővíteni tudják. 

A felmérés és tervezés eredményeként rengeteg funkcióval kibővített kliensalkalmazást és 

az adatok közzétételére a rendszer részeként működő webes felület kialakítását határoztuk el. 

A működés megismeréséhez a jogszabályi háttér és az intézményi szabályzatok bizonyos 

szintű ismerete is szükséges, ezért a teljesség igénye nélkül erre kitérek. Szakdolgozatom 

keretében törekedtem a legtöbb funkció kivitelezésére, de a fejlesztési folyamat túlmutat 

ennek keretein. Mind az elkészült, mind a még kivitelezés alatt álló lehetőségekről képet 

szeretnék adni. 

A fejlesztési folyamat lezárását a rendszer bevezetése a Hallgatói Önkormányzatban 

jelenti majd. 

 


